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Abstract (en)
In order to regular the dose power of an X-ray diagnostic apparatus with an image intensifier-television chain, a semiconductor detector (8) with a
surface is provided, on which surface the complete output image of the X-ray image intensifier can be depicted. Means (17) are present for selecting
a predetermined region of the large-area semiconductor detector (8) for generating the actual-value signal for the mean image brightness in the
selected measurement field. The selection of the predetermined region is made with the aid of a liquid crystal matrix (17). <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Regelung der Dosisleistung einer Röntgendiagnostikanlage mit Bildverstärker-Fernsehkette ist ein Halbleiterdetektor (8) mit einer Fläche
vorhanden, auf der das ganze Ausgangsbild des Röntgenbildverstärkers abbildbar ist. Es sind Mittel (17) zur Auswahl eines vorbestimmten
Bereiches des großflächigen Halbleiterdetektors (8) für die Erzeugung des Istwertsignals für die mittlere Bildhelligkeit im gewählten Meßfeld
vorhanden. Die Auswahl des vorbestimmten Bereiches erfolgt mit Hilfe einer Flüssigkristall-Matrix (17).
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